

បញ្ជប់ការពន្យារពេលស្នាក់នៅដោយស្វ័យប្រវត្តិនៃវិធានការចំពោះប្រជាជនបរទេស QA

Q1 : ខ្ញុំទទួលបានសិទ្ធិស្នាក់នៅនៃវិធានការពន្យារពេលដោយស្វ័យប្រវត្តិ តើខ្ញុំគួរចាកចេញពីប្រទេសនៅពេលណា?

A1 : ស្របតាមការបន្តបន្ថយការដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេតាមចក្រព្រឹត្តិការណ៍ដែលរបស់ប្រទេសខ្ញុំ សម្រាប់ជនបរទេសដែលបានចូលប្រទេសមុនថ្ងៃទី 21 ខែមីនា ឆ្នាំ 2020 (រាប់បញ្ចូលទាំង) ហើយនៅតែស្នាក់នៅស្របច្បាប់ក្នុងបរិបទនៃតែវ៉ាន់ ប្រជាជនមកពីប្រទេសចិនដីគោក ចិនហុងកុង និងម៉ាកាវ និងជនបរទេសដែលមិនបានចុះបញ្ជីលំនៅដ្ឋានអចិន្ត្រៃយ៍នៅតែវ៉ាន់។ រយៈពេលនៃការស្នាក់នៅរបស់ពួកគេនៅតែវ៉ាន់គឺ ឆ្នាំ 2022 បន្ទាប់ពីការអនុវត្តបានបញ្ចប់នៅថ្ងៃទី 5 ខែតុលា (ដូចគ្នាខាងក្រោម) នឹងមិនត្រូវបានដំណើរការទៀតទេ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ

រយៈពេលនៃការស្នាក់នៅដែលត្រូវបានចាត់ទុកថាអាចអនុវត្តបានចំពោះវិធានការបន្ថែមនៃការស្នាក់នៅដោយស្វ័យប្រវត្តិនី ង ផុតកំណត់នៅថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកានេះ។ ការរៀបចំដំណើរការម្យ៉ាង អ្នកដែលចាកចេញពីប្រទេសមុនថ្ងៃទី 30 ខែវិច្ឆិកា នឹងមិនចាត់ទុកថាជាការស្នាក់នៅលើស

ហើយជនបរទេសដែលពាក់ព័ន្ធត្រូវបានស្នើសុំឱ្យចាកចេញពីប្រទេសមុនកាលបរិច្ឆេទកំណត់។

ព័ត៌មានលម្អិតមានដូចខាងក្រោម៖

1. អ្នកដែលមានរយៈពេលស្នាក់នៅមុនថ្ងៃទី 30 ខែវិច្ឆិកា៖ ការចេញដំណើរមុនថ្ងៃទី 30 ខែវិច្ឆិកា នឹងមិនចាត់ទុកជាការស្នាក់នៅលើសកំណត់នោះទេ ប្រសិនបើអ្នកចាកចេញពីប្រទេសចិនបន្ទាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែធ្នូ (រាប់បញ្ចូល) ចំនួនថ្ងៃហួសកំណត់នឹងត្រូវបានគណនាពីរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅស្របច្បាប់បន្ទាប់ពីស្វ័យប្រវត្តិ។ ការបន្ថែមនឹងត្រូវបានរាប់ចាប់ពីថ្ងៃបន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់។
2. រយៈពេលស្នាក់នៅគឺថ្ងៃទី 1 ខែធ្នូ (រាប់បញ្ចូល) ថ្ងៃចុងក្រោយ៖ ត្រូវតែចាកចេញពីប្រទេសមុនពេលផុតកំណត់នៃរយៈពេលស្នាក់នៅស្របច្បាប់បន្ទាប់ពីការពន្យារពេលដោយស្វ័យប្រវត្តិ ហើយនឹងត្រូវបានរាប់ចាប់ពីថ្ងៃបន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទរួចជាថ្ងៃផុតកំណត់។

Q2: តើខ្ញុំដឹងពីរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅរបស់ខ្ញុំដោយរបៀបណា?

តើខ្ញុំត្រូវឆ្លងកាត់បែបបទឯកសារអ្វីខ្លះមុនពេលចាកចេញពីប្រទេសដែរឬទេ?

A2: ត្រូវបានផ្តល់អនុសាសន៍ឱ្យអ្នកត្រូវយកលិខិតឆ្លងដែនមកជាមួយ/លិខិតអនុញ្ញាតចូល-
 ចេញរបស់ពួកគេទៅកាន់ស្ថានីយសេវាកម្មក្នុងក្រុង និងស្រុក (ទីក្រុង) នៃទីភ្នាក់ងារ មុនពេលចាកចេញពីប្រទេស។
 ទីភ្នាក់ងារនេះនឹងបោះត្រាលិខិតឆ្លងដែន/ការអនុញ្ញាតចូល-ចេញជាមួយនឹងរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅ។ ត្រា
 ប្រអ្នកអាចទៅអាកាសយានដ្ឋានជាមុន ដើម្បីអនុវត្តនីតិវិធីអន្តោប្រវេសន៍
 ដើម្បីឱ្យបុគ្គលិកត្រួតពិនិត្យព្រលានយន្តហោះរបស់ទីភ្នាក់ងារអាចផ្ទៀងផ្ទាត់រយៈពេលនៃការស្នាក់នៅ។

Q3: តើខ្ញុំនឹងព្រោះមិនមានឯកសារដើម្បីបញ្ជាក់ថាការពន្យារការស្នាក់នៅត្រូវបានដំណើរការឬ?
 ដូច្នេះអ្នកត្រូវបានគេចាត់ទុកថាស្នាក់នៅហួសពេលចេញពីប្រទេសនៅព្រលានយន្តហោះ
 ហើយអ្នកត្រូវទទួលទោសដោយក្រសួងការបរទេស?

A3: បន្ទាប់ពីការផ្ទៀងផ្ទាត់ដោយបុគ្គលិកត្រួតពិនិត្យអាកាសយានដ្ឋាននៃទីភ្នាក់ងារ
 ប្រសិនបើអ្នកជាកម្មវត្ថុដែលអាចអនុវត្តបាននៃវិធានការបន្ថែមដោយស្វ័យប្រវត្តិ
 ប្រសិនបើអ្នកនៅតែស្ថិតក្នុងរយៈពេលស្នាក់នៅស្របច្បាប់
 នោះនឹងមិនមានបញ្ហានៃការទទួលបានលិខិតចំពោះការស្នាក់នៅលើសកំណត់នោះទេ។

Q4 : ប្រសិនបើមានកាលៈទេសៈពិសេស តើអាចពន្យារពេលស្នាក់នៅតែវ៉ាន់បានទេ?

A4 : មុនពេលផុតកំណត់នៃរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅ ប្រសិនបើមានកាលៈទេសៈមួយដូចខាងក្រោម
 អ្នកអាចស្នើសុំការពន្យាររយៈពេលនៃការស្នាក់នៅក្នុងតែវ៉ាន់នៅស្ថានីយសេវាកម្មនៃ ខេត្តក្រុង (ទីក្រុង) នៃទីភ្នាក់ងារនេះ
 ដោយមានឯកសារជំនួយពាក់ព័ន្ធ ៖

1. មានផ្ទៃពោះលើសពី 7 ខែ ឬតិចជាង 2 ខែបន្ទាប់ពីការសម្រាល ឬរំលូតកូន។
2. សម្រាកនៅមន្ទីរពេទ្យដោយសារជំងឺ ឬមានផ្ទៃពោះជាដើម ហើយចេញទៅក្រៅប្រទេសមានគ្រោះថ្នាក់ដល់អាយុជីវិត។
3. ជនបរទេស អ្នករស់នៅក្នុងទីក្រុងហុងកុង និងម៉ាកាវ និងសញ្ជាតិដែលមិនបានចុះបញ្ជីលំនៅដ្ឋានអចិន្ត្រៃយ៍ មានប្តីប្រពន្ធ
 សាច់ញាតិត្រកូល ញាតិលោហិតវត្ថុបញ្ចាំក្នុងកម្រិតទីបីនៃការរួបរួម
 និងសាច់ញាតិដោយអាពាហ៍ពិពាហ៍ក្នុងកម្រិតទីពីរនៃការរួបរួមដែលបានចុះបញ្ជីលំនៅដ្ឋានអចិន្ត្រៃយ៍។
 រស់នៅតែវ៉ាន់សាច់ញាតិក្នុងកម្រិតទីពីរនៃញាតិសន្តាន ឪពុកម្តាយរបស់ប្តីប្រពន្ធ ឬប្តីប្រពន្ធរបស់កូនៗលើផ្ទះ
 ឬរូបសម្បត្តិនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ ឬស្នាក់នៅតែវ៉ាន់។
4. ជួបប្រទះនឹងគ្រោះធម្មជាតិ ឬព្រឹត្តិការណ៍ដែលជៀសមិនផុតផ្សេងទៀត។

